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Szanowni Mieszkańcy Gminy Radłów!

Jaka była gmina cztery lata temu? Szczerze na-
leży przyznać, że jej potencjał nie był w  pełni 
wykorzystany. Fatalna infrastruktura drogowa, 
brak reformy szkolnictwa, zaniedbane budyn-
ki użyteczności publicznej, brak placów zabaw 
dla dzieci i obiektów sportowych dla młodzieży. 
Brakowało też pomysłów na rozbudzenie i wy-
korzystanie potencjału ludzkiego, a  także kre-
atywnych sposobów na promocję radłowskiej 
ziemi.

Dzisiaj każdy może zobaczyć… żyjemy w zu-
pełnie innej gminie. 
Obejmując stanowisko burmistrza, podjęliśmy 
się trudnego zadania. Obok codziennej kon-
sekwentnej pracy i  zdyscyplinowania urzędu, 
była to również odpowiedzialność za rozwój 
całej gminy i świadomość ogromnego zaufania, 
jakim zostaliśmy obdarzeni. Zaufania tak wy-
borców, jak i  naszych lokalnych społeczności, 
w których na co dzień żyjemy.   

I  tak wspólnie, dzień po dniu tworzyliśmy 
gminę, która dziś fascynuje. 
Fascynuje przybywających tu gości i zewnętrz-
nych obserwatorów, bo przecież są świadkami 
dynamicznych przemian, skoku jakościowego 
życia i  modernizacji całej ziemi radłowskiej. 
Nasza gmina stała się regionem w  powiecie 
i Małopolsce, który pozyskuje bardzo dużo po-
zabudżetowych środków, dominuje w  rankin-
gach regionalnych, krajowych i umacnia pozycję 
wśród przodujących gmin Małopolski. Fascy-
nuje też mieszkańców, którzy bezpośrednio do-
świadczają wyższego standardu życia i  mogą 
być dumni, że tutaj mieszkają. Dzisiaj radłowska 
gmina to nowe oblicze nowoczesności, dobrze 
wykorzystane fundusze unijne, wzmocniona in-
frastruktura kulturalna i  rozbudzony potencjał 
ludzi tu żyjących. A to oznacza mądre partner-
stwo, współpracę z ludźmi na każdym szczeblu.

Dziękując Państwu za to oraz za wspólne budo-
wanie dobrej przyszłości gminy, przedstawia-
my Wam podsumowanie kadencji samorządu 
gminnego w latach 2010 – 2014.

Zbigniew Mączka

burmistrz Radłowa



Skarbnik Gminy 
Józef Aleksander

Zastępca Burmistrza
Sekretarz Gminy

Wiesław Armatys

Gmina Radłów leży na terenie powiatu tarnowskiego w województwie małopolskim. Usytuowana 
jest w dolinie Dunajca. Powierzchnia gminy to 86 kilometrów kwadratowych. Teren gminy Radłów 

zalicza się do VI krainy przyrodniczo - leśnej, mezoregionu Niziny Nadwiślańskiej.

Obszar gminy stanowi Radłów i 13 sołectw: 
Biskupice Radłowskie, 

Brzeźnica,
Glów,

Łęka Siedlecka,
Marcinkowice,

Niwka,
Przybysławice,

Sanoka,
Siedlec,

Wał – Ruda,
Wola Radłowska,

Zabawa,
Zdrochec.
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Stanisław Baran 
(Zabawa)

Stanisław Garncarz 
(Biskupice Radłowskie)

Paweł Jachimek 
(Radłów)

Wojciech Kogut 
(Wola Radłowska)

Jan Kordela 
(Łęka Siedlecka)

Roman Nowak 
(Zdrochec)

Grzegorz Rudziński 
(Wola Radłowska)

Jan Rudziński 
(Sanoka)

Alicja Śledź 
(Wał-Ruda)

Piotr Śmiałkowski 
(Radłów)

Edward Tomolik 
(Biskupice Radłowskie)

Józef Trytek 
(Radłów)

Piotr Kapera (Radłów)
 - Przewodniczący 

Rady Miejskiej

Dorota Buchacz (Niwka) 
- Wiceprzewodnicząca 

Rady Miejskiej

Wiesław Głowa (Przybysławice) 
- Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej



Radłów - Przewodni-
czący Zarządu Osiedla
Kazimierz  Urbanek

Biskupice Radłowskie
Kazimierz Sarnecki

Brzeźnica
Józef  Sikoń

Glów
Jerzy Chrobak

Łęka Siedlecka
Grażyna Chmiel

Marcinkowice
Lucyna Wódka

Niwka
Jan  Miśtak

Przybysławice
Franciszek Konop

Zdrochec
Janusz Dybisz

Zabawa
Stanisława Klag

Wola Radłowska
Krzysztof  Gajczewski

Wał - Ruda
Anna  Kowalczyk

Sanoka
Zofia Klich

Siedlec
Adam Radamski

sołtysI
GMIny

RaDłów
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- Mijają cztery lata od dnia, kiedy został Pan burmi-
strzem. Czy nie żałuje Pan swojej decyzji sprzed czte-
rech lat o kandydowaniu?
- Nie, nie żałuję tej decyzji. Jestem dumny, że mogłem 
zostać Burmistrzem Hozjuszowskiego Miasta. Nikt nie 
mógł mi zarzucić, że podjąłem się tego wyzwania dla 
pieniędzy, ponieważ wcześniej pracowałem jako lekarz 
weterynarii i moja sytuacja finansowa była dobra. To był 
mój atut, który pozwolił mi na podejmowanie trudnych 
decyzji, gdyż do krzesła samorządowca nie byłem i  nie 
jestem przyspawany zależnościami politycznymi. Dodat-
kowo praca, którą wykonywałem, pomogła mi w podej-
mowaniu trudnych, ale stanowczych decyzji. Można ana-
lizować, gdybać, ale w pewnym momencie trzeba podjąć 
stanowczą decyzję - chory narząd nie kiedy trzeba usu-
nąć, aby nie niszczył całego organizmu albo próbować go 
podleczyć, ukierunkować go przez terapię, aby później 
współtworzył zdrowy organizm. I  tak się stało w  mojej 
pracy, potrzebne były konkretne działania, bo ciągłe ro-
bienie dobrego wrażenia ludziom nic nie dawało. 

- Jakie były pierwsze zadania, gdy objął Pan funkcję 
burmistrza?
- Przede wszystkim zacząłem od przeglądnięcia stanu 
finansów gminy. Dokończenie i  rozliczenie nowobudo-
wanej oczyszczalni ścieków, to następna ważna sprawa. 
Fatalna infrastruktura drogowa wymagała natychmia-
stowej interwencji, a  baza oświatowa znajdowała się 
w dramatycznym stanie. Przeciekające dachy, rozsypują-
ca się Szkoła Podstawowa w Radłowie. Niektóre budyn-
ki OSP jak Glów, Marcinkowice nie posiadały bieżącej 
wody, podobnie jak gospodarstwa w Wólce w Biskupi-
cach Radłowskich czy leśniczówka w Niwce. Sen z oczu 
spędza cały czas kanalizacja tak bardzo oczekiwana 
przez mieszkańców. W  związku ze sprzedażą przez 
Urząd Gminy w poprzedniej kadencji, działki w Zabawie, 
na której zaprojektowana była przepompowania, musie-
liśmy przeprojektowywać część sieci, a w związku z tym 
do dnia dzisiejszego nie mamy pozwoleń na budowę 
sieci kanalizacyjnej w  Brzeźnicy, Woli Radłowskiej, Wał
-Rudzie i Zabawie. Zlikwidowanie przynoszącego przez 
lata setki tysięcy złotych zbędnych kosztów Związku ds. 
wodociągowania Gminy Radłów i Wierzchosławice.

- Co było najtrudniejszą decyzją w Pańskiej pracy?
- Z pewnością cały przebieg, przygotowanie i przepro-
wadzenie reorganizacji sieci szkół w latach 2011- 2012. 
Spotkania z  mieszkańcami zainteresowanych miejsco-
wości, przekonywanie ich do ekonomicznych i społecz-
nych racji, które uzasadniały konieczność reformy oświa-
ty, przede wszystkim ze względu na małą liczbę uczniów. 
Reforma odkładana przez lata, musiała być przeprowa-
dzona, bo jej brak dusił budżet gminy. Mogliśmy oczywi-
ście udawać, że wszystko jest dobrze, ale chcąc myśleć 
o postępie, należało w jak najszybszym czasie poprawić 
budżet, aby oszczędności wykorzystać na przyszłe inwe-

Jestem dumny, że mogłem zostać burmistrzem…
Rozmowa z włodarzem radłowskiej gminy Zbigniewem Mączką

stycje. Przykre jest to, że ucierpieli na tym nauczyciele ze 
szkół, które przekształciły się w  placówki niepubliczne. 
Większość nauczycieli udało się zagospodarować. Czas 
pokazał, że dzieci w tych szkołach uczą się w zdecydo-
wanie lepszych warunkach, a współpraca na linii rodzice 
– szkoła – stowarzyszenia prowadzące te placówki jest 
wręcz wzorowa. Nauczyciele wraz z mieszkańcami dbają 
o  szkołę i  atmosferę w  niej panującą. Cała baza oświa-
towa w  gminie znacznie się poprawiła, a  dodatkowo 
poszczycić się możemy tym, że otwierając przedszkole 
w  Niwce, zapewniliśmy, co jest ewenementem w  skali 
województwa, że wszyscy chętni na edukację przed-
szkolną mają do niej dostęp. 

- Jaka jest Pana recepta na dobre zarządzanie gminą?
- Po pierwsze wierzyć w siebie, mieć silne poczucie wiary 
w to, że to co robimy, jest słuszne. Najważniejszą rzeczą 
jest też ciągłe uczyć się od innych i starać się dorównać 
lepszym od nas. Bez przerwy poszukiwać, podglądać 
nowe rozwiązania, które lepiej i  sprawniej będą służyć 
mieszkańcom. Nie można bezgranicznie ufać tylko sobie, 
chociaż intuicja jest bardzo ważna. Trzeba być otwartym 
na podpowiedzi mieszkańców, a wiedza o ich potrzebach 
rodziła się latami w trakcie rozmów, kiedy wykonywałem 
poprzednią oraz obecną pracę. Ta płaszczyzna pomocy 
jak i oceny jest najważniejsza - ostatecznie nie liczą się wy-
grane plebiscyty, opinie dziennikarzy, ale ta bezpośred-
nia, przyziemna ocena naszej pracy przez mieszkańców. 

- Czy boi się Pan krytyki?
- Oczywiście, tak jak każdy człowiek. Krytyka jest jednak 
nieodłącznym elementem każdej wykonywanej funkcji 
społecznej. Zawsze powtarzam, że funkcja, którą pełnię, 
jest podobna do zawodu boksera – wychodzisz na ring 
i musisz mieć świadomość tego, że nie zawsze będziesz 
zwycięski, ale też będziesz otrzymywał ciosy. Ważne jest, 
aby wyciągać z tego odpowiednie wnioski. Krytyka po-
winna być jednak merytoryczna, oparta na faktach oraz 
taka, która jest realna do zrealizowania. Nie unikam kry-
tyki, ale też, gdyby moim celem było zadowolić wszyst-
kich, to ugrzązłbym w niekończących się dyskusjach nad 
kolejnymi projektami. Wtedy gmina nie wyglądałaby 
tak, jak wygląda dzisiaj i nie rozwijałaby się tak, jak się 
dziś rozwija. To normalne, że do większości projektów 
gminnych zgłaszane są wątpliwości czy uwagi w  mo-
mencie realizacji. Zawsze znajdzie się ktoś, komu coś się 
nie podoba. Jedno jest pewne - burmistrz w swoim dzia-
łaniu musi być stanowczy, konsekwentny. Ostatecznie to 
ja muszę podjąć decyzję, a czas jej podjęcia po analizie 
za i  przeciw czasem musi być bardzo szybki, a  nie od-
kładany, bo to nie prowadzi do niczego dobrego. Mam 
kontakt z mieszkańcami. Dwa razy do roku uczestniczę 
w  zebraniach wiejskich. Niestety, frekwencja na tych 
spotkaniach jest niska. Zawsze zapraszam do współ-
pracy wszystkich, którzy mają swoje pomysły i  uwagi. 
Przeprowadzone po raz pierwszy za naszej kadencji de-
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mokratyczne wybory na sołtysów, wybory do Młodzie-
żowej Rady Gminy, to wszystko ma sprzyjać szerokiej 
współpracy. 

- Postawił Pan na dzieci i młodzież?

- Edukacja to tylko jedna ze spraw, na której skupiamy 
szczególną uwagę. Cieszy mnie fakt uczestnictwa w uro-
czystościach patriotycznych coraz liczniejszego grona 
dzieci i młodzieży. Od dwóch lat nagradzamy młodzież 
za wybitne osiągnięcia w zakresie edukacji i sportu na-
grodami burmistrza i Młodzieżowej Rady Miejskiej. Cały 
czas inwestujemy w bazę oświatową i kulturalną gminy. 
Sieć bibliotek w  gminie Radłów udoskonalona przez 
modernizację Filii bibliotecznej w  Biskupicach Radłow-
skich oraz budowę nowej w Wał Rudzie, szeroki rozwój 
czytelnictwa i  wydarzeń kulturalnych pozwoliły naszej 
bibliotece gminnej w 2012 roku i w 2014 roku otrzymać 
tytuł najlepszej biblioteki Małopolski. Od początku swo-
jej kadencji stawiałem na sport. Infrastruktura sportowa 
przez te cztery lata uległa znacznemu rozwojowi. Wy-
budowane zostały dwa kompleksy sportowe Orlik. Przy 
niesamowitym zaangażowaniu działaczy sportowych, 
zawodników wybudowano boisko sportowe w  Niwce, 
zmodernizowano boiska sportowe w Woli Radłowskiej, 
Biskupicach Radłowskich, a stadion Miejski w Radłowie 
wreszcie stanie się sportową wizytówką Gminy. Zmoder-
nizowano boisko przy Zespole Szkół w Woli Radłowskiej 
wraz z  bieżnią lekkoatletyczną, a  przy szkole w  Niwce 
na ukończeniu jest budowa sali gimnastycznej na miarę 
oczekiwań mieszkańców tej miejscowości. Utworzono 
Akademię Sportu, w  której młodzi ludzie mają możli-
wość rozwoju w różnych dyscyplinach sportu. Na bieżą-
co realizowane są projekty sportowe, które umożliwiają 
nam doposażenie bazy sportowej w  niezbędny sprzęt. 
Ostatnio uaktywniła się Młodzieżowa Rada Gminy, 
wnioskując o budowę skate parku czy kina letniego, co 
spróbujemy zrealizować w najbliższym czasie. Cały czas 
liczymy na współpracę i  podpowiedzi mieszkańców, 
dotyczące przyszłości Gminy. W  całej gminie powstało 
kilka placów zabaw. Nie zapominamy oczywiście o po-
zostałych grupach wiekowych, dla których na bieżąco 
realizowane są projekty przez Gminne Centrum Kultury 
i  Czytelnictwa. Na nasz wniosek w  imieniu Prezydenta 
RP organizujemy uroczyste wręczenie medali za długo-
letnie pożycie małżeńskie. 

- Postawiono zdecydowanie na promocję gminy?

- W  ostatnim okresie udało nam się wspólnie zorgani-
zować imprezy kulturalne, które na stałe wpisały się 
w kalendarz corocznych wydarzeń. Są to m.in.: Karpacki 
Wyścig Kurierów, wspólna Wigilia na Rynku w Radłowie, 
Kiermasz Wielkanocny przyciągające coraz to większą 
publiczność. Największa w  Małopolsce rekonstrukcja 
Bitwy Radłowskiej 1939 r. o  przyczółek mostowy 
w Biskupicach Radłowskich była niesamowitą promocją 
Miasta i Gminy Radłów, w której uczestniczyło kilkana-
ście tysięcy osób. Wydarzeniem, które odbiło się echem 
nie tylko w gminie, Małopolsce, ale i na całym świecie był 
I Światowy Zjazd Radłowian. Wspólna modlitwa na dro-
dze krzyżowej na szlaku męczeństwa bł. Karoliny Kóz-
kówny, przyznanie honorowego obywatelstwa, zjazd ab-

solwentów radłowskiego liceum, wspólna zabawa miały 
służyć popularyzacji ziemi radłowskiej i ukazać potrze-
bę odkrywania, pielęgnowania wartościowych tradycji, 
kulturowych korzeni, czy propagowania i równocześnie 
wykorzystania ich walorów. 

- Jak współpracowało się Panu z Radą?
- Przypominam, że z  mojego komitetu wyborczego 
KWW Moja Gmina Radłów, członkami Rady zostało sze-
ściu z piętnastu radnych. Aby móc spokojnie i rozsądnie 
realizować plany i  spełniać oczekiwania mieszkańców 
potrzebna była większość. Z upływem czasu zdecydowa-
na większość radnych utożsamiała się z tym, co wspólnie 
chcieliśmy zrealizować i  w  sposób odpowiedzialny dla 
dobra gminy i  jej mieszkańców wspierali mnie w  dzia-
łaniu. Bez ich determinacji, odpowiedzialności oraz tej 
współpracy nie osiągnęlibyśmy tego, co udało się osią-
gnąć. Pozostałe osoby, których nie zdołałem przekonać 
do współpracy, swój zapał i energię skierowały do reali-
zacji tzw. „wielkich rzeczy”, w które w sposób mistrzowski 
zostały wplątane przez osoby zdolne jedynie do jątrze-
nia i  szukania pozornych problemów. Ci, którzy chcieli 
współpracować, mogą dzisiaj z  podniesionym czołem 
spotkać się ze swoimi wyborcami. Dla niektórych praw-
da niestety jest czasami smutna i bolesna i muszą uświa-
domić sobie, ile każdy z nich zrobił w tym kierunku, aby 
gmina w tak szybkim czasie zmieniła swój wizerunek.

- Dlaczego Pan kandyduje na następną kadencję? 
- Przystępując do wyborów cztery lata temu, ogłosi-
łem wraz z  grupą radnych program wyborczy, w  któ-
rym przedstawiłem priorytety mojej działalności na 
najbliższe lata. W  pierwszym punkcie było utworzenie 
Planu Zrównoważonego Rozwoju Gminy Radłów na 
lata 2011-2020. Minęły dopiero cztery lata, a większość 
z  tego programu zostało zrealizowane. Pozostała część 
jest lub będzie realizowana. Nie spełniliśmy tylko kilku, 
z  37 obietnic, na które nie mieliśmy wpływu. Początek 
naszej pracy, co większość mieszkańców zauważa, jest 
niezwykle obiecujący. Mamy jasną wizję rozwoju gminy 
Radłów, a za poprawą wizerunku gminy, którą w pierw-
szej kolejności musieliśmy zrobić, powinny iść teraz 
dalsze działania, przyciągające nowych mieszkańców 
oraz inwestorów, zapewniających nowe miejsca pracy. 
Bazując na realnych osiągnięciach, mocnych stronach 
gminy, fundamencie zbudowanym przez ostatnie czte-
ry lata, możemy rozwijać się dalej. Za każdym naszym 
działaniem i  na każdym etapie jego planowania, pro-
jektowania i  realizacji stoją współpracownicy, którzy 
w sposób rzetelny pracują. Wspierają nas ludzie, chcący 
współpracować i dostrzegający realne zmiany. Najwięk-
szym kapitałem, który udało się pobudzić do działania, 
to Wy – mieszkańcy gminy Radłów. Byliście i  jesteście 
największym bogactwem tej pięknej radłowskiej ziemi. 
Wspólnie zrealizowaliśmy kilkadziesiąt projektów o wie-
lomilionowych nakładach inwestycyjnych, służących 
nam wszystkim i z których wspólnie możemy być dumni. 

Redakcja
Radłowskiego Kwartalnika Informacyjnego 

Ziemi Radłowskiej „Radło”
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Szanowni mieszkańcy Gminy Radłów! 

Właśnie dobiega końca kadencja pracy Rady Miejskiej, przy-
padająca na lata 2010- 2014, której miałem zaszczyt prze-
wodniczyć. Był to okres niezwykle ważnych i  odważnych 
decyzji, które zostały podjęte dla dobra wspólnego. Zdecydo-
wana większość z nich spotkała się z pozytywnym odbiorem 
i akceptacją społeczną, lecz nie wszystkie były popularne jak 
np: reorganizacja systemu oświaty w naszej gminie. Decyzje 
dotyczące szkół były bardzo trudne niemniej konieczne, ze 
względu na malejącą liczbę dzieci i coraz wyższe koszty utrzy-
mania tych placówek. Dzięki partnerskiej współpracy Rady 
Miasta z Panem Burmistrzem udało się zrealizować dużo do-
brego: poprawa jakości dróg gminnych, powiatowych i woje-
wódzkich, modernizacja budynków użyteczności publicznej, 
budowa nowych obiektów sportowych i kulturalnych. W naj-
bliższym czasie rozpocznie się rozbudowa sieci kanalizacji 
miejscowości Niwka i Radłów. Wszystkie te działania nie do-
szłyby do skutku, gdyby nie było akceptacji większości Rady 
Miasta. Aby móc zrealizować te cele, trzeba było niejedno-
krotnie wypracować kompromis, który nie wszystkich satys-
fakcjonował. Był jednak konieczny, gdyż dysponujemy ogra-
niczonymi środkami finansowymi. Nie wszystkie zadania czy 
postulowane potrzeby mieszkańców udało się zrealizować ze 
względu na brak funduszy i ramy czasowe, ale czuję się za nie 
odpowiedzialny i przepraszam. Za wszystkie działania podję-
te przez Radę jestem wdzięczny radnym, którzy w sposób od-
powiedzialny i racjonalny podchodzili do tych kwestii. Zdaję 
sobie sprawę, jakie niejednokrotnie konsekwencje ponosili 
w  swoim środowisku przy podejmowaniu niepopularnych 
uchwał. Nie wszyscy może doceniają trud radnych, którzy są 
odpowiedzialni nie tylko za swoje miejscowości, ale przede 
wszystkim za cała naszą Gminę.  Tym bardziej dziękuję im za 
pracę dla naszego wspólnego dobra.
U  schyłku kadencji chciałbym serdecznie podziękować 
wszystkim, z którymi przyszło mi współpracować - Radnym 
Rady Miasta, burmistrzom: Zbigniewowi Mączce i  Wiesła-
wowi Armatysowi, sołtysom, pracownikom Urzędu Miasta, 
a w szczególności mieszkańcom naszej gminy.

    Przewodniczący Rady Miejskiej

                            Piotr Kapera
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ZAGOSPODAROWANIe TeReNU 
WOKóŁ DOMU WIeJSKIeGO 
W BRZeźNICy

Wartość projektu: 163 106 zł 
Dofinansowanie: 75% kosztów pochodzi 
ze środków Unii europejskiej

BRzeźnIca



2011 rok

w trakcie...
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BIskupIce RaDłowskIe
NADBUDOWA WRAZ Ze ZMIANą KONSTRUKCJI DAChU DOMU KULTU-
Ry W BISKUPICACh RADŁOWSKICh

Wartość projektu:  362 888 zł 
Wartość dofinansowania:  75% kosztów pochodzi ze środków Unii europejskiej

2011 rok



w trakcie...

obecnie...

W RAMACh WOJeWóDZKIeGO PROJeKTU „MAŁOPOLSKIe ReMIZy 
2011” WyKONANO TeRMOMODeRNIZACJę ReMIZy W BISKUPICACh 
RADŁOWSKICh

Wartość projektu:  57.892 zł
Kwota dofinansowania:  50% środków pozyskano z budżetu województwa
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2012 rok
ReMONT ORAZ WyPOSAżeNIe FILII BIBLIOTeCZNeJ W  BISKUPICACh 
RADŁOWSKICh NA MIARę POTRZeB INSTyTUCJI KULTURy XXI WIeKU

Wartość zadania – 257 366 zł
Dofinansowanie: 
40% Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego
33% Województwo Małopolskie
27% Gmina Radłów



budowa...
po...


przed...

ReMONT DROGI - ul. Sportowa w Biskupicach Radłowskich 240 m

w trakcie...

ReMONT DROGI, ul. Batalionów 
Chłopskich ReMONT DROGI ul. Bohaterów Wrze-

śnia w Biskupicach Radłowskich – 200 m
przed...

po...
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ReMONT DROGI WOJeWóDZKIeJ nr 964 – Biskupice Radłowskie

2014 rok
ReMONT DROGI GMINNeJ ul. Szkolna w Biskupicach Radłowskich 300 m. 

(0-200 m – środki własne, 100 m – 52 960 zł 
– dofinansowanie Województwo Małopolskie 42 368 zł



przed... po...

ODWODNIeNIe MIeJSCOWOśCI - Radłów, Zdrochec, Marcinkowice, 
Przybysławice



Glów
 ReMONT DROGI w miejscowości Glów  

o długości 435 m

2013 rok

2014 rokROZBUDOWA, NADBUDOWA I PRZeBUDOWA ist-
niejącego budynku remizy OSP w Glowie wraz ze zmianą 
konstrukcji dachu oraz wewnętrzną instalacją elektrycz-
ną, wodociągową, kanalizacyjną

Wartość zadania: 357344,63 zł
Dofinansowanie: 160 000 zł



przed...

ReMONT DROGI GMINNeJ w Glowie 400 m – 98 645 zł 
dofinansowanie 73 983 zł

przed... po...

budowa...

po...
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łęka sIeDlecka 2012 rok

 Przebudowa drogi powiatowej Nr 1340 K relacji Mokrzyska - Radłów - Łęg Tar-
nowski w miejscowościach Radłów, Łęka Siedlecka i Siedlec

przed...

po...

PRZeBUDOWA DOMU LUDOWeGO W Łęce Siedleckiej

Wartość zadania: 326 649,72 zł
Dofinansowanie: 236 270,00 zł 

Działanie 413 Wdrażanie Lokalnych Strategii Rozwoju, które odpowiadają warunkom przy-
znania pomocy w ramach działania „Odnowa i Rozwój Wsi” w ramach PROW 2007-2013.


2014 rok

budowa...
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MaRcInkowIce 2014 rok

ReMONT DRóG GMINNyCh
przed... po...

ReMONT KUChNI w Domu Ludowym w Marcinkowicach
 
Dofinansowanie 16 689,39 zł
Całość 29 325,65 zł
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nIwka 2012 rok

BUDOWA ChODNIKA WRAZ Z KANALIZA-
CJą DeSZCZOWą PRZy DW nr 975 w Niwce

Wartość zadania - 369 779,88 zł
Dofinansowanie 50% Województwo Małopolskie



budowa...

2014 rok
BUDOWA SALI
Inwestycja realizowana jest w ramach działania 313, 322, 323 Odnowa i Rozwój Wsi 
objętego programem PROW na lata 2007-2013

Wartość zadania:  941 056,53 zł
Dofinansowanie:  400 000,00 zł



budowa...

przed...
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Koszty remontów sieci wodociągowej oraz 
Stacji Uzdatniania Wody w Niwce w latach 
2011 – 2014 wyniosły 520 500 zł.
W miejscowości Niwka oraz Radłów zosta-
ło wykonane 1745 mb. nowej sieci wo-
dociągowej. W Biskupicach Radłowskich 
1660 mb. (Wólka)

BUDOWA WODOCIąGU w NIWCe
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pRzyBysławIce 2012 rok

ReMONT DROGI DO KAPLICy 63 m  ReMONT DROGI ZA SZKOŁą 400 m

2013 rok

przed... po...

ReMONT DROGI NA STAW  ReMONT ReMIZy OChOTNICZeJ 
STRAży POżARNeJ

Wartość inwestycji:  79 275 zł 
Dofinansowanie:   38 231 zł

przed... budowa...

po...

2014 rok

 POPRAWA eSTeTyKI PRZeSTRZeNI PUBLICZ-
NeJ ZAGOSPODAROWANIe CeNTRUM PRZyBy-
SŁAWIC

Wartość zadania: 383 594,26 zł
Dofinansowanie: 200 000 zł

budowa...

po...
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RaDłów 2011 rok

WyKONANIe ChODNIKA PRZy 
UL. WOLeńSKIeJ

Wartość projektu:   262.000. zł  
Wartość dofinansowania:  50% dofinansowa-
nia przez Starostwo Powiatowe w Tarnowie



ROZBUDOWA I PRZeBUDOWA ISTNIeJąCeJ OCZySZCZALNI śCIeKóW 
w Radłowie do przepustowości 1200 m3/d. Dokończenie i rozliczenie inwestycji.

Wartość projektu:   11 901 303,54 zł  
Dofinansowanie:     7 019 388,82 zł 



przed...

budowa...

po...
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UPORZąDKOWANO I POGŁęBIONO rowy przydrożne, wybudowano mostki 
dojazdowe do pól i posesji, poszerzono drogę oraz wykonano utwardzone pobocza. 
Droga Wojewódzka nr 975 

Całkowicie zniszczoną drogę odbudowano i położono nową nawierzchnię asfaltową.



BUDOWA KOMPLeKSU SPORTO-
WeGO „Moje Boisko – Orlik 2012” 
przy Zespole Szkół w Radłowie.

Wartość projektu:  998 328,45 zł 
Kwota dofinansowania: 329 448,38 zł 
ze środków Województwa Małopol-
skiego, 479 197,65 zł z Ministerstwa 
Sportu



budowa...

ReMONT BUDyNKóW SOCJAL-
NyCh

 Remont dróg ul. Grobla, ul. Nowy 
świat, ul. Wiśniowa, ul. Rzemieślnicza

Wartość projektu:      588 633,31 zł
Kwota dofinansowania:  500 000 zł 

obecnie...
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2012 rok
BUDOWA ChODNIKA ul. Woleńska, Radłów

Wartość zadania - 113 773,75 zł
Dofinansowanie 50% Powiat Tarnowski



budowa...

po...

BUDOWA PLACU ZABAW W RADŁOWIe 

Wartość zadania – 35 tys. zł
Dofinansowanie – 22 tys. zł



PRZeBUDOWA KOMPLeKSU SPORTOWeGO  
wraz z infrastrukturą techniczną w Radłowie

Wartość zadania - 2 600 000 zł
Dofinansowanie - 700 000 zł



po...
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ReMONT DROGI UL. BOCZNA
 - Okrężna w Radłowie - 315 m ReMONT DROGI UL. GLOWSKA 

w Radłowie - 300 m

ReMONT DROGI UL. GROBLA 
w Radłowie 370 m


przed...

po...

ReMONT DROGI UL. ZAKOśCIe-
Le - Obrytka w Radłowie 950 m

przed...

po...

ReMONT DROGI WOJe-
WóDZKIeJ nr 975

Wartość zadania:  2 468 000,00 zł

  WyKONANIe PUBLICZNeJ TOALeTy 
I eLeWACJI ZeWNęTRZNeJ RATUSZA 
W RADŁOWIe

Wartość zadania - 470 045,23 zł
Dofinansowanie - 262 569,00 zł

przed... po...
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BUDOWA ChODNIKA UL. BI-
SKUPSKA - długość 230 m

Wartość zadania: 319 070 zł
Dofinansowanie: 165 535 zł - Urząd 
Marszałkowski

2013 rok



budowa...

po..

BUDOWA ChODNIKA 
UL. BRZeSKA - długość 150 m

Wartość zadania 169 647 zł
Dofinansowanie:  79 770 zł – Powiat 
Tarnowski



BUDOWA ChODNIKA UL. POLeGŁyCh

Długość 260 m 
Wartość zadania: 51 209,83 zł



budowa...

po...

ReMONT DAChU NA BUDyNKU 
MIeSZKALNyM W RADŁOWIe 
PRZy UL. BISKUPSKIeJ

Koszt remontu:  168 372,17 zł  



przed...

po...
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ReMONT DAChU NA BUDyNKU ZeSPOŁU SZKóŁ  W RADŁOWIe

Koszt remontu: 491 887,68 zł



przed... w trakcie... po...

ReMONT DROGI GMINNeJ  
ul. Zakościele – Obrytka – 2370 m

przed...

po...

ReMONT UL. LeśNA – 700 m

ReMONT UL. POLeGŁyCh 865 m
przed... po...

2014 rok
BUDOWA OTWARTeJ SIŁOWNI 
ZeWNęTRZNeJ W RADŁOWIe

Wartość zadania: 53 658,89 zł 
Dofinansowania: 25 000,00 zł (PROW 
2007-2013) 
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BUDOWA PRAWOSTRONNeGO 
ChODNIKA (ul. Brzeska) 
(odcinek od ul. Dąbrowskiego w kie-
runku ul. Szpitalnej) wraz z budową 
kanalizacji deszczowej w miejscowości 
Radłów

Wartość inwestycji: 137 014,40 zł
Dofinansowanie 50% - Powiat Tar-
nowski



przed...

po...

PRZeBUDOWA ROWU ORAZ PRZe-
PUSTU – ul. Dąbrowskiego i Nowy 
świat

Wartość zadania: 92 191,67 zł



 ReMONT DRóG  
- UL. SZPITALNA 410

przed...

 TeRMOMODeRNIZACJA I ROBOTy WyKOń-
CZeNIOWe ReMIZy OSP 

Wartość zadania: 187 397,61 zł
Dofinansowanie: 38 871,00 zł

W ramach środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
środowiska i Gospodarki Wodnej oraz kwota 32 976,00 zł 
ze środków Budżetu Województwa Małopolskiego w ra-
mach programu Małopolskie Remizy 2014.

w trakcie...
po...
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sanoka
ReMONT DROGI Mała Sanoka w Sanoce 600 m oraz remont dachu Domu 
Ludowego



MODeRNIZACJA ReMIZy OSP W SIeDLCU

Wartość inwestycji:  47 706 zł 
Dofinansowanie:   17 300 zł

28

sIeDlec

 ReMONT DROGI 
SKAŁKA W SIeDLCU

2011 rok

 ReMONT PRZePUSTU RUROWeGO SKAŁ-
KA W SIeDLCU

2012 rokReMONT DROGI SKAŁKA W MIeJSCOWOśCI SIeDLeC 450 m
w trakcie... obecnie...

2013 rok
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 MODeRNIZACJA DROGI WOJe-
WóDZKIeJ nr 964, od Wał-Rudy do 
Biskupic Radłowskich

Wartość projektu:   9 734 093,50 zł
Wkład własny:  212 702 zł

przed...

po...

 ReMONT I PRZeBUDOWA istnieją-
cych pomieszczeń gastronomicznych 
Domu Ludowego w Wał - Rudzie

Wartość zadania: 149413,49 zł

wał–RuDa 2011 rok

2012 rok
ReMONT DROGI BóR 
W WAŁ–RUDZIe 400 M

 TeRMOMODeRNIZACJA BUDyNKU 
ReMIZy OSP W WAŁ–RUDZIe

Wartość zadania - 53 020,17 zł
Dofinansowanie - 27 000,00 zł



po...

przed...
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USUWANIe SZKóD POWODZIOWyCh – PRAWy I LeWy WAŁ POTOKU KISIe-
LINA w msc. Wola Radłowska, Zabawa, Wał–Ruda gm. Radłów

Wartość zadania – 1 793 407,98 zł

Finansowanie: MAŁOPOLSKI ZARZąD 
MeLIORACJI i URZąDZeń WOD-
NyCh w KRAKOWIe 
Inspektorat Rejonowy w Tarnowie

ZAADAPTOWANIe I WyPOSAżeNIe POMIeSZCZeń DOMU LUDOWeGO 
W WAŁ–RUDZIe NA FILIę BIBLIOTeKI PUBLICZNeJ

Wartość inwestycji: 396 938,08 zł

Dofinansowanie: 
297 703,00 zł z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego 
50 000 zł  Marszałka Województwa Małopolskiego

2013 rok



przed... po...
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 BUDOWA PLACU ZABAW W WOLI 
RADŁOWSKIeJ

Wartość zadania – 29 tys. zł
Dofinansowanie – 17 tys. zł

ReMONT DROGI BŁONIe W WOLI 
RADŁOWSKIeJ NR 200 M

 ReMONT DROGI PAńSKA DROGA 
W WOLI RADŁOWSKIeJ/BRZeź-
NICy 1900 M

wola RaDłowska 2012 rok
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2013 rok

PODNIeSIeNIe JAKOśCI OBIeKTóW SPORTO-
WyCh – ZAGOSPODAROWANIe TeReNU PRZy 
BOISKU SPORTOWyM W WOLI RADŁOWSKIeJ 

Wartość zadania: 329 960,70 zł
Dofinansowanie: 200 000 zł



2014 rok
PRZeBUDOWA BOISKA SPORTOWeGO WRAZ Z ZAGOSPODAROWANIeM 
TeReNU PRZy ZeSPOLe SZKOLNO-PRZeDSZKOLNyM W WOLI RADŁOWSKIeJ

Wartość zadania: 388 574,44 zł
Dofinansowanie PROW 2007-2013: 250 000,00 zł



budowa... po...
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zaBawa 2011 rok

ReMONT DROGI ZABAWA 
- ZDROCheC

Wartość projektu:  2 179,87 zł
Kwota dofinansowania: 100%



MOJe BOISKO - ORLIK 2012 W ZABAWIe

Wartość zadania - 1 129 988,40 zł

Dofinansowanie:
Ministerstwo Sportu i Turystyki w kwocie 500 000,00 zł
Urząd Marszałkowski Województwa Małopolskiego 
w kwocie 250 000,00 zł 
Gmina Radłów w kwocie 379 988,40 zł

2012 rok


9.10.2012

13.11.2012 19.11.2012 27.11.2012 30.11.2012

11.12.2012

po...
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ReMONT DROGI 
DOJAZDOWeJ do 
pól Kmiecie w Zaba-
wie  360 m

 ReMONT DROGI  
K. SKLePU w Zabawie 
– 500 m
  ReMONT DROGI  

K. SZKOŁy w Zaba-
wie 140 m

ReMONT DROGI ZABAWA - Zdrochec 600 m

BUDOWA PRAWOSTRONNeGO ChODNIKA w ciągu drogi wojewódzkiej  
nr 964 wraz z remontem zjazdów oraz budową odwodnienia w m. Zabawa

Długość 610 mb.
Wartość zadania: 813 466 zł
Dofinansowanie: 412 733 zł

2014 rok



w budowie

ReMONT DROGI DOJAZDOWeJ do pól w miejscowości Zabawa 557 m - dofinansowa-
nie 50%
Wartość inwestycji:  119 558 zł - dofinansowanie:  59 779 zł



przed... po...
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pRzyBysławIce
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Ks. Proboszcz Janusz Maziarka

RaDłów
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PARKING PRZy KOśCIeLe W SIeDLCU

sIeDlec
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Ks. Proboszcz 
Zbigniew Szostak

zaBawa
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zDRochec

Ks. Proboszcz 
Stanisław Biskup



„zawsze lubiłem wyzwania”
sprawozdanie Radnego powiatu tarnowskiego Marka podrazy

- podsumowanie kadencji 2010-14.

Szanowni Państwo minęło 4 lata odkąd w głosowaniu obdarzyliście mnie zaufaniem 
i mogłem w Waszym imieniu sprawować mandat Radnego Powiatu Tarnowskiego. 
Jako członek Zarządu Powiatu miałem duży wpływ na decyzje o podejmowanych in-
westycjach i sposobie rozdzielania budżetu.
Pozwólcie Państwo, że przedstawię sprawozdanie dotyczące mojej działalności dla 
gminy RADŁÓW.

Swoją pracę podzieliłem na 6 obszarów działania:

I.  obszar: Inwestycje Drogowe 
1. Dzięki moim staraniom z funduszy Powiatu Tarnowskiego wykonana została: 
- nakładka asfaltowa w Wał Rudzie o długości 700 m - wartość 198 tys. zł, 
- nakładka asfaltowa w Wał Rudzie 1500 m - wartość 425 tys. zł,
- modernizacja drogi Zabawa – Przybysławice o długości 7,385 km - wartość 5 mln zł,
- droga Radłów – Łęka Siedlecka – Siedlec o długości 3,645 km - wartość 3,940 mln zł,
- droga Radłów ul. Brzeska i Woleńska o długości 1,3 km - wartość 329 tys. zł.
Razem – długość wyasfaltowanych dróg wynosi 15,5 km. wartość inwestycji ponad  
10 mln zł.
2. Dodatkowo przy drogach wykonano chodniki:
-  w miejscowościach Radłów, Łęka Siedlecka, Siedlec o długości 1,6 km,
-  w miejscowości Wał Ruda (pomoc inwestorowi prywatnemu) o długości 1 km – wartość  

1 mln zł,
-  w Radłowie przy ul. Brzeskiej i ul. Woleńskiej, inwestycja realizowana przy współudziale 

Burmistrza Miasta o dł. 800 m – wartość 480 tys. zł. Jednocześnie przy okazji tych prac 
skutecznie odwodniono te ulice,

-  przy przebudowie drogi w Przybysławicach zmodernizowany zostanie chodnik o dł. 700 m.
łączna długość wykonanych chodników to 4,1km.
3. Inne działania:  
-  przy współudziale Urzędu Marszałkowskiego, Powiatu Tarnowskiego i Burmistrza Miasta 

Radłowa wykonano projekt ronda w miejscowości Wał Ruda. Zadanie to będzie zrealizo-
wane w następnej kadencji w latach 2014 – 2018,

-  pozyskałem i przekazałem urzędowi Miasta Radłów barierki energochłonne, które zamon-
towano przy drogach gminnych, 

-  zainicjowałem odwodnienie drogi powiatowej w Woli Radłowskiej (od strony Wał Rudy). 
Zdanie zrealizowane będzie za kwotę zarezerwowaną w  budżecie 2015 r. w  wysokości        
180 tys. zł.

-  na bieżąco interweniowałem usuwając zagrożenia przy drogach powiatowych poprzez 
ustawianie znaków drogowych, wycinanie drzew (np. przy Zespole Szkół w  Radłowie 
i w Woli Radłowskiej).

II.  obszar: poprawa bezpieczeństwa 
-  Współpracowałem z  jednostkami OSP w Gminie Radłów wspierając ich działalność na 

kwotę 80000 zł z budżetu powiatu. Za przekazane pieniądze jednostki OSP zakupiły sprzęt 
bojowy, a niektóre z nich pozyskały dzięki temu jeszcze dodatkowe kwoty z programów 
resortowych. 

-  Pozyskałem z różnych źródeł sprzęt bojowy: pompę, umundurowanie wyjściowe i bojowe, 
buty, węże, piłę spalinową, kosiarkę do koszenia trawy, 3 radiostacje.

-  Wystąpiłem z inicjatywą dopłaty do zakupu samochodu dla Posterunku Policji w żabnie 
w kwocie 5000 zł, za którą zakupiono nieoznakowany samochód, służący do patrolowania 
trzech gmin.

-  Wystąpiłem z  inicjatywą wsparcia Posterunku Policji w  żabnie kwotą 8000zł na zakup 
latarek, aparatu fotograficznego z drukarką oraz alkomatów. 



III.  obszar: Działalność w dziedzinie sportu
-  Zakupiłem i przekazałem stroje sportowe, piłki, rakiety do tenisa ziemnego dla klubów LUX i szkół na terenie 

gminy Radłów.
-  Pomogłem w znalezieniu wykonawcy, który bezpłatnie utwardzał i równał boisko sportowe w Woli Radłowskiej. 
-  Przekazałem materiał na utwardzanie drogi dojazdowej do boiska sportowego w Woli Radłowskiej.

IV.  obszar: Działalność społeczna 
-  Pomogłem 8 młodym ludziom w znalezieniu zakładów pracy, w których mogli odbyć staż organizowany przez 

PUP w Tarnowie.
-  Pomogłem 6 ludziom z gminy Radłów i Wierzchosławice w znalezieniu stałej pracy.
-  Zainicjowałem zakup 9-osobowego samochodu o wartości 130 tys. zł. do Ośrodka Wsparcia Dziennego w Siedlcu 

(zakup współfinansowany z Burmistrzem Miasta Radłów). Pojazd zostanie przekazany po rozstrzygnięciu przetar-
gu w najbliższych dniach.

V.  obszar: Działalność kulturalno – oświatowa
-  Pozyskałem i przekazałem środki finansowe dla Orkiestry Dętej działającej przy OSP w Radłowie o wartości 5500 zł. 
-  Zakupiłem i  przekazałem orkiestrze tzw. „marszówki” (okładki do nut).
-  Wspierałem nagrodami rzeczowymi (często z własnych środków) imprezy typu pikniki rodzinne, zawody sporto-

we, zawody parafialne, zawody strażackie, jasełka, Dni Dziecka, występy uczniów ze szkół gminnych, wigilie dla 
samotnych, konkursy np. „Błogosławiona Karolino…”, jubileusz Zespołu „Pod Gruszą”, Gminne Dożynki.

-  Dzięki moim staraniom, środkami powiatu tarnowskiego wspierano kult Bł. Karoliny Kózki. Pozyskane środki 
przeznaczono na konkursy poetyckie o charakterze ogólnopolskim i oratoria. Nagrody w kwocie 5000zł przekaza-
no finalistom na Uroczystej Sesji Powiatu Tarnowskiego. 

-  Pomogłem w finansowaniu wyjazdów zagranicznych grup młodzieżowych z Gminy Radłów i Parafii Zabawa oraz 
w finansowaniu „Miasteczek Modlitewnych” i imprez towarzyszących.

-  Wystąpiłem z inicjatywą nagrodzenia „Groszem Ziemskim” proboszcza parafii Zabawa ks. Zbigniewa Szostaka za 
propagowanie kultu bł. Karoliny Kózki i promowanie powiatu tarnowskiego. (Nagrodę wręczono podczas uroczy-
stej sesji Powiatu Tarnowskiego w ZSP w Radłowie).

-  Rada Powiatu Tarnowskiego wyraziła zgodę na podpisanie porozumienia międzynarodowego z powiatem Brau-
nau w Austrii w dziedzinie promowania kultury, rozwoju turystyki, sportu, budownictwa, działalności straży po-
żarnej i wymiany młodzieży szkolnej. Realizatorem porozumienia o współpracy będzie Gmina Radłów w najbliż-
szej kadencji. Bardzo duży wkład w nawiązanie współpracy włożył ks. Józef Pawula proboszcz tamtejszych parafii 
i burmistrz Miasta i Gminy Radłów. 

VI.  obszar: Działalność patriotyczna
-  Wspierałem środkami Powiatu Tarnowskiego uroczystości patriotyczne związane z: Akcją III Most, bitwą o Most 

w Biskupicach Radłowskich, zorganizowaniem tzw. „Rekonstrukcji” Bitwy o Folwark Szatanówka, wykonaniem 
obelisku, obchodami Bitwy o Radłów. Były to inicjatywy Pana Burmistrza i Urzędu Miasta Radłów. Powiat Tar-
nowski wspierał każdorazowe rekonstrukcje kwotą 20000 zł.

-  Pozyskałem i przekazałem kwotę 3000 zł zespołowi regionalnemu „Biskupianie”, za którą zespół zakupił 8 par bu-
tów.

-  Wspierałem środkami finansowymi i nagrodami  rzeczowymi gminne zawody strażackie.

Były też miłe akcenty pod moim adresem. 
-  Za wspieranie kultu bł. Karoliny Kózki otrzymałem od ks. proboszcza Zbigniewa Szostaka podziękowanie w po-

staci  obrazu  bł. Karoliny. 
-  Za wspieranie działalności 5 Pułku Strzelców Konnych zostałem nagrodzony Srebrnym Medalem. Bardzo sobie 

cenię to wyróżnienie, które otrzymałem podczas uroczystej sesji popularno - naukowej zorganizowanej w Tarno-
wie w Sali Lustrzanej.

Moim atutem jest przedsiębiorczość i  skuteczność działania. Mam jeszcze sporo pomysłów   i wiedzę na temat 
potrzeb Gminy. Umiem znaleźć wspólny język zarówno z panem Burmistrzem Zbigniewem Mączka jak i Marszał-
kami Województwa Małopolskiego.

                                           Marek podraza
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3 Maja

75. rocznica Bitwy Radłowskiej
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Turniej szachowy

Dni Radłowa

Karpacki Wyścig Kurierów

Wigilia na radłowskim Rynku
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 I ŚWIATOWY ZJAZD RADŁOWIAN

Jubileusz Złotych Godów


